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Protokół nr XIV/2019 

z obrad XIV sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 12 września 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof  

4) Supiński Władysław  

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław  

8) Krasiński Stefan  

9) Zuzga Karol 

10) Sendrowski Marek 

11) Sawicki Janusz 

12) Steczkowska Bogumiła  

Radni nieobecni na sesji: 

1) Żelazna Alina 

2) Żelazny Wojciech  

3) Zduńczyk Andrzej – nieobecność usprawiedliwiona 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

5) Połońska Iwona – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku 

6) Duchnowska Alina – Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Małym   

                                       Płocku   

Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

6) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 
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7) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

8) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

9) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

10) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

11) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

12) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

13) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

14) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

15) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

16) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

17) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

18) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

19) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

20) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

21) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe – nieobecność usprawiedliwiona 

2) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

3) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

4) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

5) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

6) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1100, a zakończenie o godz. 1200. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały    

    Płock na lata 2019 – 2029. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek    

    oświatowych Gminy Mały Płock. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy  

    Mały Płock.  

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku  

      energetycznego. 

 11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 12 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XIII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały 

Płock.  Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIII sesji Rady Gminy. 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XIII Sesji w brzmieniu 

napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- rozliczamy projekt fotowoltaika i kolektory słoneczne; 

- drogi z Funduszu Dróg Samorządowych Ruda-Skroda i Rudka-Skroda są już na liście 

podstawowej do dofinansowania zrobiliśmy już wczoraj przetarg na te drogi, 27 września 

będzie otwarcie ofert. Jeśli będzie to w ramach naszego finansowania, to będziemy 

rozpoczynać ich realizację; 

- natomiast drogi z Funduszu Dróg Samorządowych w Cwalinach Dużych oraz Mały Płock 

Pierwszy i Mały Płock Drugi znajdują się na liście rezerwowej. Musimy czekać na dalsze 

decyzje i sprawdzać czy pieniądze się pojawią i ile pieniędzy pozostanie z listy podstawowej; 

- jeśli chodzi o Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, dotychczasowy Kierownik odszedł 

na emeryturę. Ogłoszony był konkurs na kierownika OPS, na który wpłynęły dwie oferty. 

Jedna została odrzucona bo nie spełniała wymogów formalnych. W wyniku rozstrzygnięcia 

konkursu kierownikiem została Pani Iwona Połońska; 

- złożony jest wniosek na stację uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich do Urzędu 

Marszałkowskiego w Białymstoku. Koszt to kwota około 4 mln zł. Czekamy teraz na ocenę i 

decyzję; 

- złożyliśmy również wniosek na drogi do Urzędu Wojewódzkiego – termin złożenia był do 

28.08.2019 r. Drogi, na które złożyliśmy to: Budy Kozłówka przez wieś, Popki przez wieś, 

Rakowo Stare, Cwaliny Duże oraz Mały Płock. Ponowiliśmy trochę, bo nie wiemy czy z 

rezerwy uda nam się pozyskać wcześniej; 

- Koła Gospodyń Wiejskich – rejestracja o pieniądze do końca października 2019 r., proszę o 

tym pamiętać i te pieniądze zdobyć; 

- rozpoczęcie roku szkolnego 2019/2020 – nie ma żadnych zwolnień. W Szkole w Małym 

Płocku w oddziale przedszkolnym dzieci mogą być pozostawione nawet do godz. 17.00. Jeśli 

chodzi o podwyżki nauczycieli, konkretnie wynagrodzenie zasadnicze,  na razie nie mamy 

żadnych informacji w tej sprawie. Zmieniliśmy regulamin wynagradzania nauczycieli jeśli 

chodzi o wychowawstwo; 

- Drogi Rudka-Skroda i Ruda - Skroda – ich dokończenie do drogi powiatowej, w tej sprawie 

wysłaliśmy zapytanie do Wójta Gminy Zbójna. Otrzymaliśmy odpowiedź, negatywną, czyli 

na razie nie będzie realizacji z uwagi na brak środków finansowych; 
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- wniosek sołectwa Rogienice Wielkie na oświetlenie ulicy przy drodze powiatowej w 

kierunku firmy Danex – projekt dwu etapowy, w tym roku na ile starczy pieniędzy zapłacimy, 

reszta będzie z nowym rokiem na zakończenie zadania; 

- droga powiatowa na naszym terenie Włodki – Chludnie złożona do Urzędu Wojewódzkiego 

z Funduszu Dróg Samorządowych, zobaczymy jaka będzie decyzja, będziemy na pewno 

negocjować  zasady współpracy z powiatem kolneńskim;  

- chodnik przy ulicy Ks. T. Ciborowskiego został w połowie wykonany, na tyle na ile 

wystarczyło pieniędzy z funduszu sołeckiego, myślę, że na drugi rok będziemy go kończyć; 

- oczekujemy na samochód strażacki, do końca września powinnyśmy go otrzymać; 

- podjazd dla osób niepełnosprawnych w Ośrodku Zdrowia w Małym Płocku jest w trakcie 

wyceny;  

- będziemy ogłaszali ofertę na wynajęcie lokalu czy użyczenie lokalu po byłym punkcie 

aptecznym przy ulicy Ks. T. Ciborowskiego. Zobaczymy, czy będzie jakieś zainteresowanie, 

jeśli nie będziemy myśleć o innym jego zagospodarowaniu; 

- serdecznie zapraszam wszystkich na Dożynki gminno-parafialne dnia 15.09.2019 r. 

rozpoczęcie o godzinie 12.00 mszą w naszym Kościele; 

- przetarg na paliwo do urzędu i jednostek organizacyjnych jest już ogłoszony; 

- jeśli chodzi o projekt Gaz – System – pas 28 metrów będzie zajęty na wycinkę drzew, będą 

się pojawiać lub pojawiają się już u zainteresowanych osoby, które wyznaczają teren i na 

wiosnę, odbędzie się ta wycinka, jeśli ktoś będzie chciał te drzewo zabrać to może to zrobić, 

jeśli nie to ta firma się tym zajmie. Do niektórych osób przyszły pisma w związku z tą sprawa 

pisma dotyczące RODO, proszę się tym nie przejmować, sprawa już została załatwiona i 

wyjaśniona; 

- dożynki Ogólnopolskie odbyły się w Kolnie, bardzo serdecznie dziękuję Kołom Gospodyń 

Wiejskich z Małego Płocka i Chludni-Włodek za udział; oraz mieszkańcom wsi Wygrane za 

wieniec dożynkowy; 

- pismo do Starostwa Powiatowego w Łomży o budowę drogi na naszym terenie, chodzi o te 

same drogi o które zwróciliśmy się do Gminy Zbójna – czekamy na odpowiedź; 

- w sprawie oświetlenia lub wysięgnika sygnalizacyjnego przy przejściach na skrzyżowaniu  

ulic Księcia Janusza i Ciborowskiego pismo zostało wysłane do Zarządu dróg GDiDA w 

Białymstoku i zobaczymy co nam w tym zakresie odpowiedzą; 
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- odnośnie chodników przy drogach powiatowych we wsiach Mściwuje, Rudka Skroda, 

Cwaliny Małe i Kołaki Strumienie wysłaliśmy pismo do Zarządu powiatu Kolneńskiego, na 

dzień dzisiejszy nie mamy odpowiedzi. Zarząd odbył się wczoraj, będziemy dzwonić i pytać, 

aby jak najszybciej uzyskać jakieś informacje; 

- otrzymaliśmy z MSWiA dofinansowanie na jednostki OSP  po 5.000,00 zł na każdą, 

pieniądze te na pewno się nam przydadzą; 

- jeśli chodzi o termomodernizację  Szkoły Podstawowej w Małym Płocku i Kątach przetarg 

będzie ogłoszony pod koniec września, zobaczymy kto wygra i jakie będą procedury przy 

ustalaniu harmonogramu prac. 

- Narodowe Czytanie Nowel odbyło się GOK - u w Małym Płocku, bardzo dziękuję za 

sprawne zorganizowanie i osobom, które czytały; 

- odnośnie budynku zlewni mleka w Rogienicach Piasecznych pismo zostało wysłane do 

Mlekpolu do Grajewa, czekamy na odpowiedź. Zaproponowana przez nas cena wykupu to 

5.000,00 złotych.  

Dziękuję to wszystko, jeżeli będą jakieś pytania odpowiem. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2019 – 2029 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. Teraz 

tak w skrócie: zmiana wynika z dokonanych zmian w planie dochodów, wydatków oraz 

przychodów i rozchodów budżetu gminy na 2019 rok i lata kolejne. Wprowadza się tutaj 

kredyt długoterminowy w wysokości 487.000,00 zł na przebudowę drogi Rudka-Skroda, 

Ruda-Skroda – Piasutno  Żelazne. Przedłużeniu do 2029 r. ulega spłata kredytów 

długoterminowych. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029. 

 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029.- została podjęta. 

Uchwała nr XIV/65/19 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2019 – 2029. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Teraz tak w skrócie: przenosi się plan wydatków w kwocie19.071,00 zł  między działami, 

rozdziałami i paragrafami  zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały. W załączniku nr 2 do 

niniejszej uchwały nie wprowadza się nowej inwestycji, dokonuje się tylko zmian między 

paragrafami we wspomnianej OZE. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy 

na rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019 – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019. - została podjęta. 

Uchwała nr XIV/66/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019  - stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych w Małym Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo 

omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. 

Konieczność podjęcia tej uchwały wynika z likwidacji z dnia 01.09.2019 r. Gimnazjum 

Papieża Jana Pawła II w Małym Płocku oraz zaleceń pokontrolnych Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku Zespół w  Łomży. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock. Następnie poddał projekt pod 

imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej 

obsługi jednostek oświatowych Gminy Mały Płock. - została podjęta. 

Uchwała nr XIV/67/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 

oświatowych Gminy Mały Płock. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym 

Płocku. 

Projekt uchwały omówiła Pani Iwona Połońska – Kierownik OPS w Małym Płocku. 

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Iwonę 

Połońską na Komisjach i był przez nie analizowany. Podjęcie tej uchwały dotyczy § 8 Statutu 
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i wynika z przejęcia obsługi finansowej OPS przez Urząd Gminy w Małym Płocku. Nikt z 

Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Małym Płocku. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w  Małym Płocku. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Małym Płocku. - została podjęta. 

Uchwała nr XIV/68/19 w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Małym Płocku. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego.  

Projekt uchwały omówiła Pani Beata Muniak  – Sekretarz Gminy.  Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak  na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Konieczność podjęcia uchwały w tym zakresie wynika z art. 5 d ust 2 

ustawy Prawo energetyczne, który stanowi o tym, że Rada Gminy określa wzór wniosku o 

dodatek energetyczny.  Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

wypłatę dodatku energetycznego.  – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia wzoru  wniosku o 

wypłatę dodatku energetycznego. - została podjęta. 
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Uchwała nr XIV/69/2019 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego.  - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 12 

Wolne wnioski. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – ponieważ Pan Roland Długozima – 

Radny Powiatowy zgłaszał chęć zabrania głosu, teraz jest ku temu okazja, proszę bardzo 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatowy – Szanowni Państwo, informacyjnie chcę 

przekazać, że na ostatniej sesji Rady Powiatu zgłosiłem 2 interpelacje, które w części 

dotyczyły waszej gminy. Pierwsza interpelacja dotyczyła zapytania „Czy starosta podjął 

jakieś działania celem wykupu gruntów na drodze powiatowej relacji Kołaki Strumienie – 

Rogienice Piaseczne”. Druga interpelacja zaś dotyczyła „czy starosta i zarząd podejmują 

działania w celu poprawy jakości stanu technicznego dróg wojewódzkich  przebiegających 

przez powiat kolneński. Do dzisiejszego dnia odpowiedzi nie mam. Jak wójt wspominał 

Zarząd Powiatu złożył 5 wniosków na drogi do Wojewody, w tym jedna droga na wasze 

gminie – droga Chludnie. Największa inwestycja, jeśli Wojewoda przyzna pieniądze, będzie 

w mieście Kolno, wartość kosztorysowa około 10 mln złotych, szerokość pasa drogowego na 

wszystkich wnioskowanych drogach nie mniejsza niż 5 metrów. Wczoraj również zgłosiłem 

do Powiatowego Zarządu Dróg prośbę o pilne wycięcie zakrzaczeń na drodze Mały Płock – 

Józefowo. Jak poinformowała mnie radna Bogumiła Steczowska, dzisiaj od samego rana 

ekipa pracuje, idzie m szybko i sprawnie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – jeśli chodzi o te drogi wojewódzkie to zarząd dróg 

wojewódzkich obieca, że zajmą się tymi drogami. Myślę, że tak będzie, ale na pewno nie 

będą one robione w całości tylko odcinakami. Chciałbym również przy okazji podziękować 

radnym i sołtysom za zaangażowanie w sprawy gminy. Przychodzicie, zgłaszacie problemy, 

piszecie sami wnioski, zmieniacie po przeanalizowaniu swoje wnioski sołeckie.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – ja ze swojej strony chcę zgłosić do Pana 

Radnego Powiatowego Rolanda Długozimy drogę z Rogienic Wielkich do Górk, 
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nawierzchnia tej drogi jest różna, ale ogólnie nie jest zła, natomiast jest straszenie na naszym 

odcinku zarośnięta, na naszym odcinku, czyi około 2 km. Proszę o interwencję w tej sprawie.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy –  Panie radny powiatowy zapomnieliście o asfaltowaniu 

dziur na drodze powiatowej Mały Płock – Kołaki Strumienie. Stan jej nawierzchni jest w tej 

chwili straszy i stanowi zagrożenie dla jeżdżących po tej drodze. Jeśli można to proszę o 

interwencję w tej sprawie.  

Ad. 13 

Zakończenie obrad  

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Beata Muniak                                                                                        Jarosław Gałązka 

 


